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El president del Comitè
Olímpic d’Andorra (COA),
Jaume Martí, va rebre ahir a
la tarda la visita del candi-
dat a cap del Govern social-
demòcrata, Jaume Bartu-
meu. Durant la trobada,
celebrada a la seu del COA,
que Bartumeu visitava per
primera vegada, van tractar
del món de l’esport en ge-
neral, de les virtuts de l’es-
port com a instrument d’in-
tegració nacional i de la

necessitat de preservar i
enfortir el voluntariat en
l’àmbit de les federacions i
clubs esportius. Bartumeu
va manifestar que aquestes
persones requereixen més
suport, en contra de «les

polítiques de Govern que
les fiscalitza». Un altre dels
temes tractats va ser la
«necessitat d’un estadi na-
cional», per mantenir el ni-
vell de l’esport, tant a nivell
nacional com internacional.

Un tema que va centrar la
reunió va ser la proposta
perquè Andorra organitzi
uns Jocs Olímpics d’Hivern
conjuntament amb Espa-
nya. En aquest sentit, el
president del grup parla-

mentari socialdemòcrata va
manifestar, en sortir de la
reunió, que «com a andorrà
estaria molt content que el
nostre país organitzés uns
Jocs Olímpics». Amb la ma-
teixa contundència, Bartu-
meu va afegir que Andorra
no els pot organitzar per-
què «el país és massa pe-
tit», i va recordar que la Car-
ta Olímpica preveu que en
cas que una ciutat escollida
no pogués organitzar certs
esdeveniments, es podria
autoritzar l’organització en
un país limítrof, però sem-
pre com a «cas excepcio-
nal». Bartumeu va declarar
que el cap de Govern, Al-
bert Pintat, s’havia mostrat
«imprudent» en aquest te-
ma ja que «és important
conèixer la normativa del
Comitè Olímpic Internacio-
nal abans de generar falses
expectatives als ciutadans».

Bartumeu considera que el Principat «no pot»
organitzar uns Jocs Olímpics perquè és «petit»

Jaume Bartumeu es va
reunir amb el presi-
dent del COA i van
arribar a la conclusió
que Andorra necessita
un Estadi Nacional.

El líder socialdemòcrata va visitar la seu del COA i es va reunir amb el seu president

REDACCIÓ

Bartumeu i Martí, a les instal·lacions del Comitè Olímpic Andorrà.
E.O.G.

Els duaners es plantegen
emprendre «les accions le-
gals oportunes» si es confir-

ma que en la manipulació
del colorant del gasoli no es
complien les mesures míni-
mes de seguretat i això ha
causat algun perjudici a la
seva salut. Així ho va fer sa-
ber el president del Sindicat
de Funcionaris de Duana

(SFD), Joan Seguí, en una
carta que va fer arribar al
ministre encarregat de la
Funció Pública, Ferran Mira-
peix. Seguí va explicar que
el producte que s’utilitza al
Principat per colorar el ga-
soli de calefacció és «obso-

let» i que gairebé ningú a
Europa el fa servir perquè
existeixen altres substàn-
cies amb un nivell de toxici-
tat més baix. En l’escrit, Se-
guí demana que es facin
dos peritatges, un per ex-
perts en el producte Solu-

tion Denaturante Rouge
1/500 Y, i un altre fet per
experts en riscos laborals,
per determinar si la manipu-
lació és la correcta. Els
duaners volen garanties
que el tractament del tòxic
és l’adequat i no descarten
deixar de fer la coloració si
la resposta fos negativa o
no se’ls dóna la formació
necessària per evitar els
riscos del producte. En la
carta, es recorda que «l’Ad-
ministració és el màxim res-
ponsable de la salut dels
seus treballadors».

Els duaners es plantegen «accions legals» si
la coloració del gasoli els ha afectat la salut
Podrien deixar de realitzar aquest procés si no els donen garanties de seguretat

E.O.G.

L’Associació de Treballa-
dors Fronterers d’Andorra
es va mostrar satisfeta
per l’aprovació per la Jun-
ta de Govern de l’Ajunta-
ment de la Seu d’Urgell de
l’estudi sobre la situació
actual dels fronterers en
l’àmbit sanitari, fiscal i d’al-
tres prestacions socials i
assistencials, que tindrà
com a finalitat la demanda
d’una modificació legislati-
va. L’estudi ha estat enca-
rregat al despatx d’advo-
cats de Joaquim Llimona,
de Barcelona. També cele-
bren que aquest projecte
es pugui posar en marxa
aviat.

De la mateixa manera
però, l’entitat es lamenta
que per prendre la decisió
no s’hagi comptat amb el
col·lectiu, tot i no posar en
dubte que s’hagi pres la
decisió més adequada ni
que l’hagi pres l’òrgan
competent.

El bisbe Joan Enric Vives
continua la seva visita pasto-
ral a la Massana. La seva es-
tada al Principat el va dur a
visitar l’edifici de Les Fonte-
tes, l’oficina de turisme i s’ha
fet soci de la biblioteca, en-
tre altres.

Joan Enric Vives
continua la visita
pastoral a la parròquia
de la Massana

El bisbe, acompanyat d’autoritats comunals a la biblioteca.
COMÚ LA MASSANA

Diversos comandaments del
Cos de Bombers van partici-
par ahir a la tarda en un simu-
lacre d’incendi a l’aparcament
del Prat de la Creu, a la capi-
tal. L’assaig forma part d’una
formació específica impartida
per especialistes francesos i
tenia com a objectiu ensenyar
a dirigir grups d’efectius dels
bombers en casos d’e-
mergència. Al matí van realit-
zar un altre simulacre amb la
mateixa finalitat a l’escola an-
dorrana de Santa Coloma, on
de passada van ensenyar els
més menuts com actuar en
cas d’un sinistre.

Els bombers fan un
simulacre d’incendi
al pàrquing del Prat
de la Creu


